



GL Skydebane Øst-karréen
www.din-gaard.dk

Referat af gårdlaugsmøde mandag den 29. april 2023 kl. 18.30-20.30 med start af **GÅRDVANDRING**.

Efterfølgende gårdlaugsmøde i Vesterbo's fælleslokale 19.30-20.30.
Bestyrelsen mødes kort kl. 20.30-21.00

Dagsorden

1. **GÅRDVANDRING** - Vi mødes ved scenen sammen med ansatte Judith Belli, hvor "Flytning af blommetræ-gruppen" også møder op for eventuel ny placering af blommetræer på bakken ved trappedækket.

Alle mødtes i gården og gik en runde. Flytning af blommetræ ud for gård 2 (Skydebanen) blev drøftet. Skydebanen vil gerne have det flyttet da det kommer til at tage sol fra trappen som de bruger meget i løbet af sommeren. Det blev besluttet at flytte blommetræet, men vente med det til efteråret.

Der kom forslag fra de fremmødte fra Skydebanen om udvidelse af trappen mod Absalonsgade. De kommer med tegning og prisoverslag så det kan drøftes i gårdlauget.

Deltagelse på gårdlaugsmødet:

Ida /Absalonsgade 46, **Veronika** /Sønder Boulevard 18-20, **Bodil** /Skydebanen, **Kathe** /Skydebanen, **Rasmus** /Vesterbo, **Karen** /Istedgade 53, **Merete** /Istedgade 49-51, **Alice** /Absalons Boulevard, **Cicéla** /Absalons Boulevard.

Ikke til stede: **Peter** /Sønder Boulevard 22-24, **Fyhn** /Absalonsgade 34/Istedgade 47

2. **Godkendelse af dagsorden**

Dagsordenen blev godkendt.

3. **Regnskab og timeregnskab v/Rasmus**

Der er indtil nu brugt 12.000 på porten i Absalonsgade.

Der er ikke gået refusion ind fra Københavns Kommune for medarbejder.

Timer for medarbejdere: Judith minus 114 timer og Søren + 42.

4. **Opdatere nye ordensregler i infoskabene - hvem gør det?**

Merete printer de godkendte ordensregler og hænger dem op i infoskabene i portene. Printer A3 til skiltet ved scenen. Ordensreglerne lægges også ud på Facebook.

Referat og formandsberetning fra generalforsamlingen printes også og hænges i portskabene og lægges også på Facebook

5. **Siden sidst ved kontaktpersoner. Evt. ny kontaktperson.**

Der har ikke været møde med ansatte i gården siden sidste møde den 5. april, men der er flere af de prioriterede opgaver der er blevet udført, bl.a. rensning af overfladebrønde.

Der er få blomster på bakken ud for Absalonsgade 46 og i nordenden. Der skal til efteråret købes løg ind til dette.

6. Information gård/Løbende vedligehold

(a) Belægning ved brønde udenfor Absalonsgade 46 og Istedgade 49-51

Der skal ske opretning af fliser ved brønden ved Absalonsgade 46 og ved Istedgade 49. Gårdlauget kigger på brøndtegninger og finder ud af, hvem der skal betale for sådan en opretning - gårdlauget eller foreningerne.

Kathe kontakter Skydebanen for at høre hvem de bruger som brolægger, da der også er flere steder i gården, hvor der skal lægges fliser om. Bl.a. ved scenen.

(b) Booke arborist til årlig beskæring i gården samt drøftelse af figen og ferskentræer.

Cicéla kontakter arborist mht. opdatering af vedligeholdelsesplan og taler også med ham om beskæring af figentræer og hvad vi kan gøre ved de syge ferskentræer ved Istedgade. Skal der sættes nye frugttræer? Der er råd i træ ved trappen. Cicéla drøfter også dette med arboristen.

(c) Cykeloprydning

Der skal ske cykeloprydning to gange årligt. August og februar. Vi anbefaler meget at folk med gamle cykler der ikke bruges, stiller dem til storskrald i det sydlige affaldsskur. Der må maks. stå to cykler ad gangen. Vi har rigtig mange cykler i gården som ikke bliver brugt og som bare står og fylder.

(d) Fliser rettes op

Se ovenstående (punkt 6a)

(e) Udplantning af planter i krukker

Kontaktpersoner tager det op med Judith.

(f) Grantræer fjernes - spiselige bærbuske plantes i stedet for

Det blev besluttet at grantræerne doneres til juletræer, sidst i november. Beboere kan lægge billet ind på et træ og der trækkes så lod. De udtrukne skal selv fælde dem.

Der skal i foråret, hvis der er penge til det, plantes bærbuske i stedet. Der var forslag om stikkelsbær, solbær, ribs, morbær, og aronia.

(g) Jordforbedring i anlæggets bede og ved frugttræer

Kontaktpersoner taler med Judith om nødvendigheden af det, da jorden i mange blomsterbede har brug for ny muld og næring. Drøftelse om forskellige muligheder til dette.

(h) Rengøring af lampe-kupler

Kuplerne skal tages ned og vaskes i sensommeren.

(i) Skvadderkål i blomsterbede fjernes med rod, da det kvæler den øvrige beplantning

Kontaktpersoner tager det op med Judith.

(j) Sejldug scene

Alle mødes ved scenen til næste møde for at drøfte design.

7. Færdigmaling af borde/bænksæt ved scenen

Hvis vejret tillader det, **males der færdigt den 21. maj og dem der kan, mødes kl. 16.00.** Hvis der er beboere der har lyst til at give en hånd med, vil det være SKØNT. Vi ses 😊

Karen sørger for at indkøbe tynde radiatorpensler og koordinerer lige med Merete om der skal købes mere ind.

8. Ansøgning biodiversitetspuljen v/Bodil

Punktet udsættes til næste møde pga. tidspres.

9. Ansøgning vandopsamling i gården/foreninger

Punktet udsættes til næste møde.

10. Eventuel elektrisk portåbner i Absalonsgade

Punktet udsættes til næste møde.

11. Ladcykler i gården/forsikring

Punktet udsættes til næste møde

12. Foretningsorden

Punktet udsættes til næste møde

13. Faststtelse af dato for næste møde

Næste møde den 27. maj kl. 19-21 (bestyrelsen mødes kl. 18.30).

Vi mødes ved scenen, hvor vi kigger på evt. indkøb af sejl til scenen og drøfter muligheder og design.

14. Evt.

Sommerfesten afholdes den 15. juni kl. 14-ca. 17. Lars Danielsson sørger for at booke musikere som plejer at "gå på" omkring kl. 15.